
Nog even en de fusie tussen Stichting Salomo en Stichting Sint Bavo is een feit. Op 31 december 2019 worden 
de fusieakte en de akte van statutenwijziging door de twee bestuurders getekend bij de notaris. Per 1 januari 
2020 bestaat dan de nieuwe stichting.
Wat is er allemaal gebeurd? Wat staat er nog te gebeuren? Wij vertellen u erover in deze nieuwsbrief.

Mocht u vragen hebben over deze brief of over de fusie: mail dan (ter attentie van de Regiegroep Fusie) naar 
info@salomoscholen.nl of naar info@stichtingsintbavo.nl.

MINISTERIE
Vanuit het ministerie van onderwijs hebben we kort voor de zomervakantie goedkeuring ontvangen op het 
fusieplan. Samen met de notaris regelen we nog enkele formele zaken die nodig zijn om straks echt te kunnen 
fuseren.

NAAM
Binnenkort wordt de nieuwe naam van de stichting bekend gemaakt. Vanuit de scholen zijn 116 namen 
ingestuurd! Geweldig! Ook anderen hebben voorstellen voor de nieuwe naam gedaan. De jury is er blij mee 
en heeft alle voorstellen zorgvuldig gewikt en gewogen. De knoop zal nu snel worden doorgehakt. U zult er 
binnenkort meer over horen!

SCHOLEN
Voor u is het goed te weten dat de scholen hun eigenheid, hun identiteit behouden. Daar brengt de fusie geen 
verandering in. 
Ook behouden of krijgen de scholen ruimte voor een eigen huisstijl en logo, als ze dat willen.
De manier waarop een school met ouders contact onderhoudt zal door de fusie niet veranderen. De school kiest 
zelf voor de communicatiemiddelen (een nieuwsbrief, ‘digiduif’, ‘klasbord’, e-mail etc.).



ONDERWIJS
De bestaande schoolplannen worden gewoon uitgevoerd. Het onderwijs zal door de fusie niet ineens anders 
worden. Wat wel wordt verstevigd is de manier waarop het bestuur scholen ondersteunt bij het verder verbeteren 
van het onderwijs. Het onderwijs nog sterker maken is immers één van de voornaamste doelen van de fusie.
Ook uitwisseling van kennis tussen alle medewerkers binnen de stichting of via scholing is straks, met meer 
scholen, makkelijker mogelijk.

DGO BONDEN
Met de onderwijsvakbonden hebben we ‘Decentraal georganiseerd overleg’ gevoerd. In dit overleg wilden de 
bonden zich ervan overtuigen dat in het fusieproces de medezeggenschap netjes is verlopen en recht wordt 
gedaan aan de belangen van personeel. Besproken is welke verschillen in secundaire arbeidsvoorwaarden er  
zijn tussen Salomo en Sint Bavo en welke keuzes we daarin willen maken. Op advies van de bonden maken we 
mogelijk dat teamleden hun voorkeur kunnen laten weten voor het werken op een ‘pc’ of op een ‘rk’ school 
(of voor allebei, dat kan natuurlijk ook). Alle medewerkers krijgen daarover een brief van de besturen. Zo willen 
we samen met de vakbonden ervoor zorgen dat de medewerkers hun rechten behouden en zich thuis voelen 
op school. Het DGO is hiermee afgerond.

MEDEZEGGENSCHAP
De Gemeenschappelijke Medezeggenschapsraad, waaraan ook ouders deelnemen, ziet erop toe dat er goed 
wordt gezorgd voor de belangen van personeel, van ouders en kinderen. Om efficiënt te kunnen werken, is uit 
beide GMR’en een gezamenlijke fusiecommissie samengesteld. Deze commissie overlegt met de bestuurders 
over de voortgang en de gevolgen van de fusie. Zo houden we de lijnen kort terwijl de medezeggenschap goed 
geregeld is. De fusiecommissie bespreekt hoe het verder gaat met de medezeggenschap na 1 januari en welke 
onderwerpen bij de bestuurders hoog op de agenda moeten komen te staan (zoals: oplossingen voor het 
lerarentekort).

KLANKBORDGROEP
Ook met de schooldirecteuren wordt overlegd. Enkelen van hen nemen deel aan een ‘klankbordgroep’. Deze 
groep bespreekt praktische zaken, hoe scholen worden aangestuurd, hoe directies, bijvoorbeeld in kringen,  
met elkaar kunnen overleggen. U begrijpt: straks, met 31 scholen, is het lastig vergaderen. Dan kun je beter  
enkele scholenkringen hebben van directeuren die elkaar snel en makkelijk weten te vinden.

BEDRIJFSVOERING 
In de bedrijfsvoering verandert er al meteen het een en ander. Denkt u dan aan (nieuwe) digitale systemen voor 
de personeels- en salarisadministratie en de financiële administratie, de facturering en bankzaken. Op termijn zal 
ook worden gekozen voor één leerlingadministratiesysteem. Ook onze interne ‘digitale omgeving’, waarin we 
documenten uitwisselen, archiveren, agenda’s beheren en met elkaar communiceren, zal in de loop van 2020 en 
2021 worden heringericht.
Voor ouders heeft dit geen gevolgen. Directies, administratief medewerkers en andere teamleden zullen er wel 
aan moeten wennen. 



BESTUUR EN TOEZICHT
In 2020 gaan we verder met de twee huidige bestuurders. Het voorgenomen besluit voor benoeming zal voor 
advies aan de fusiecommissie worden voorgelegd. Eind 2020 zal de raad van toezicht besluiten of het bestuur in 
de jaren daarna ook uit twee personen of voortaan uit één persoon zal bestaan.

Per 1 januari 2020 zal de raad van toezicht bestaan uit zeven personen, vier van Salomo en drie van Bavo. 
Vanuit Salomo: Lilian Paarlberg, Irene Wieling, Bram v.d. Eijkel en Lex Knobben. Vanuit Bavo: Dick Krom, 
Odylia Ostendorf-Harmsen en Burhan Gün. Mevrouw Wieling en de heer Gün zijn eertijds benoemd op  
bindende voordracht van de respectievelijke GMR’n.
In de komende jaren wordt het aantal RvT-zetels teruggebracht van zeven naar vijf.
De GMR wordt bij het opstellen van het profiel van de raad en van de raadsleden betrokken.

‘BESTUURSBUREAU’ WORDT ‘SERVICEBUREAU’
De beide bestuursbureaus zullen worden samengevoegd. We verwachten dat de bureaumedewerkers al vóór de 
kerstvakantie allemaal werken vanuit de Garenkokerskade 19, 2013 CA Haarlem. Tijdens de herinrichting zullen 
bureaumedewerkers misschien even minder goed bereikbaar zijn voor medewerkers en ouders. Maar daarna is 
het weer ‘volle kracht vooruit’ en stellen de bureaumedewerkers er een eer in om iedereen weer zo goed  
mogelijk van dienst te zijn.

Om die dienstverlenende en adviserende rol van het bovenschools bestuursbureau nog beter zichtbaar te 
maken, spreken we vanaf 1 januari 2020 van het ‘Servicebureau’. Het bureau is er immers om het bestuur en de 
scholen te ondersteunen bij hun inzet voor goed onderwijs!


